

Request For Proposal - cleaning Services

05/11/2023

#	Specifications-Full Description	المواصفات الفنية	عدد/Qty Gender	عدد /Hours الساعات
	Provided experience manpower in cleaning and hospitality. Supervising the daily cleaning work of all building facilities Present an agenda cleanliness Experience of the operation of electrical devices and systems	توفير عمالة تتميز بالخبرة الطويلة في أعمال النظافة والضيافة. الاشراف على أعمال النظافة اليومية لجميع مرافق المبنى تقديم جدول أعمال , النظافة الالمام التام بأعمال تشغيل الأجهزة والأنظمة الكهربائية المتعلقة	1 Skilled Team Leader	11 hour day(inclusive 1 hour break)/6 Days a week
	related to the cleaning services (operation system training will be conducted by the project contractor.	بخدمات النظافة للمشروع (سيتم التدريب على التشغيل من قبل مقاول المشروع)		
	Marinating during project handover trainings relating to the cleaning operating systems.	تدوين الملاحظات الإضافية أثناء التسليم تتعلق بمتطلبات تشغيل . الأجهزة والأنظمة التابعة للنظافة		
	Ensure the provision of all operational cleaning tools and equipment.	توفير أدوات ومعدات التنظيف التشغيلية كافة		
	Types of Hygiene and chemicals used in cleaning should be according to the guideline that will be delivered by the contractor during	الحرص على استخدام المواد الكيميائية في التنظيف حسب الدليل الارشادي الذي سوف يتم تسليمه من المقاول اثناء التدريب لضمان عدم الحاق الضرر		
	training to ensure that the	بأرضيات المشروع والحوائط والارفف		



project floors, walls, shelves and ceilings are not damaged during cleaning due to high end of the project materials Note:
Any damage in floors marbles, carpets, ceilings, walls and shelves as a result used other than classified chemicals in the project manual handed by the project contractor will be charged to the cleaning company to bear the repair and replacement expenses

Cleaning the water drainage pipes and rainwater drainage points on the roofs of buildings periodically (according to the instructions of the maintenance unit) to avoid the accumulation of rainwater on the roofs, which may lead to water leaking into the buildings, causing damage to the interior of the buildings and the assets in them.

Periodic cleaning of water tanks.

Preparing periodic Cleaning services reports on according to the organization's compliance standards.

والاسقف أثناء التنظيف نظرا لنوعية تلك المواد في المشروع والغالية الثمن (للتنويه: أي ضرر يلحق بالأرضيات والاسقف والحوائط والأرفف نتيجة التنظيبف بالمواد الكيميائية الغير مصنفة من قبل مقاول المشروع سيتم تحميل شركة النظافة بتحمل نفقات الإصلاح والتبديل)

القيام بتنظيف أنابيب تصريف المياه و نقاط تصريف مياه الأمطار بأسقف المباني بصورة دورية (حسب تعليمات وحدة الصيانة) تجنبا لتراكم مياه الأمطار بالأسقف مما قد يؤدي الى تسريب المياه الى داخل المباني مما يسبب اتلاف المباني من الداخل و الأصول الموجودة بها

تنظيف خزانات المياه الدورى .

إعداد التقارير الدورية الخاصة بالنظافة حسب معايير الامتثال المعمول بها في المؤسسة.

Carrying out daily cleaning work for all building facilities Carrying out weekly deep cleaning of the hall building Ensuring to maintain cleaning materials, tissues, c fold tissue in the building's bathrooms and sinks	القيام بأعمال النظافة اليومية لجميع مرافق المبنى القيام بأعمال التنظيف العميق الاسبوعي للمنشأه بأكملها. ضمان توفر مواد التنظيف والحارم الورقية في حمامات ومغاسل المبنى	5 Female Cleaner	11 hour day(inclusive 1 hour break)/6 Days a week
Providing hospitality services to employees and visitors Ensuring complete privacy and ensuring a clean appearance Experience in Emirati traditions in providing hospitality Cleaning kitchens and hospitality tools and ensuring they are free of damage and breakage.	تقديم خدمات الضيافة للموظفين والزوار ضمان الخصوصية التامة والحرص على نظافة المظهر. الالمام بالعادات والتقاليد الامارتية في تقديم الضيافة تنظيف المطابخ وأدوات تقديم الضيافة والحرص عليها من التلف والانكسار.	2 Office Girl	11 hour day(inclusive 1 hour break)/6 Days a week
Cleaning &maintenance of landscape with the providing of necessary tools and equipment. Preparing report of the plant assets condition when awarding the contract (if any damages occur within a month from the start of the contract due to the previous condition of the plants, they will be charged separately as a cost to the	تنظيف وصيانة المسطحات الخضراء الخارجية مع توفير الأدوات والمعدات الازمة. تقديم تقرير مسح لحالة أصول النباتات عند ترسية العقد (في حالة حدوث أي أضرار خلال شهر من بدء التعاقد بسبب الحالة السابقة للنباتات سيتم تحميلها بشكل منفصل كتكلفة على المقاول غي مشمولة في هذا العقد)	Gardener	11hour day(inclusive 1 hour break)/6 Days a week

	contractor that is not included in this contract) Irrigation work and general maintenance External cleaning work, parking and sidewalks and outdoor sports facilities	القيام بأعمال الري والصيانة العامة له . أعمال النظافة الخارجية والارصفة والمواق والمرافق الرياضية الخارجية.		
1	Periodic pesticide stabilization work Pest Control mmaterials comply with the guidance of the authorities in the Emirate of Abu Dhabi	أعمال ثبيت المبيدات الحشرية بشكل دوري استخدام المواد المعتمدة من الجهات ذات الاختصاص في إمارة أبوظبي	Quarterly/ whenever necessary	
2	External Facade Cleaning	أعمال التنظيف الدوري لواجهات المبنى FACAD	Quarterly	

- 1- Proposal last submission date 17/11/2023.
- 2- Proposal should be send to our office (ADNEC, Grand Stand, FBMA offices) in CLOSED ENVELOPE
- 3- Commencement date (contract start date will be advised after winning tender)
- 4- Manpower Uniforms provided by the Vendor.
- 5- Housing and transportation for the workers provided by vendor
- 6- Vendors must comply with all environmental health and safety majeures applied for relevant authorities in the Emirates of Abu Dhabi, **UAE**.
- 7- Ensuring rapid response and provision of required services during emergencies, accidents and crises
- 8- Cleaning Consumables, Hygiene *, tools, Equipment inclusive under the Vendor proposal.
- 9- Vendors shall provide the services at the Employer site in Abu Dhabi U.A.E. (Fatima Bint Mubarak Ladies Sports Academy New Building, Khoor AL Maqta' Area 15th Street.
- *Hygiene: Should comply with the health guidance approved by the relevant authorities in the emirates of Abu Dhabi.
 - Types of Hygiene & Chemicals comply with Project flooring, walls & ceiling materials as per guidance will be from the project contractor.